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 SPRÁVA O ČINNOSTI   

  Rady školy pri ZUŠ Ladislava Stančeka Prievidza za rok 2021  
 

  

Činnosť RŠ ovplyvnila ešte aj v roku 2021 pretrvávajúca pandémia COVID – 19, ktorá 

zasiahla do všetkých oblastí života.   

  

Program 1. zasadnutia RŠ ZUŠ LS konaného dňa 21. júna 2021 obsahoval : Kontrolu 

plnenia uznesení RŠ, výsledky prijímacích pohovorov na šk. rok 2021/22, informáciu o 

dištančnom vzdelávaní počas lockdownu z dôvodu pandémie Covid, Správu o činnosti Rady 

školy pri ZUŠ LS v Prievidzi za rok 2020 a požiadavky k II. úprave rozpočtu mesta v r.2021 

  

Pri kontrole uznesení dňa 21.06.2021 bolo  konštatované, že stále nie je doriešený problém 

možnosti rozšírenia parkovacích plôch na Rastislavovej ul. (posunutím zákazovej značky), 

nedokončené riešenie výsadby nových drevín v átriu a okolí pavilónu „A“ po ZŠ na 

Rastislavovej ul. po obhliadke vykonanej  ešte v sept. 2018. ved. úseku zelene TSMPD, s.r.o. 

V sledovaní zostáva aj na financovanie základného vybavenia výstavných priestorov v budove 

ZUŠ LS.   Dlhodobo nie je riešený problém prechodu pre chodcov  v záujme ochrany zdravia 

a života žiakov ZUŠ LS v mieste medzi hlavnou budovou ZUŠ LS a vstupom do nádvoria 

pavilónu „A“ na Rastislavovej ul., v ktorom sa nachádzajú triedy VO a LDO. Požiadavka je v 

riešení od januára 2015,v roku 2017 bol predseda ZRŠ 

B. Daubner na MsZ, na požiadanie PM nevystúpil v čase diskusie pre obyvateľov, PM 

prisľúbila, že požiadavka bude realizovaná 

 Nepodarilo sa ani zohľadniť požiadavku na vypracovanie štúdie na úpravu areálu pri 

pavilóne „A“ 

 . 

Riaditeľ ZUŠ informoval o dištančnom vzdelávaní. Konštatoval, že aj napriek tomu, že 

takáto forma výučby nie je jednoduchá, žiaci napr. na koncoročných koncertoch podali 

slušné výkony  Predsedníčka RŠ poďakovala pedagógom za prekonanie zložitého obdobia. 

Pedagogický zbor ostal v roku 2021 bez výraznejších zmien. 

  

Rada školy ZUŠ LS prijala dňa 21.06. uznesenia v ktorých konštatovala:  

 že je rokovania a uznášania schopná, nakoľko sa na jej rokovaní zúčastnilo 

9 členov z 11 riadnych členov 

Rada školy zobrala  na  vedomie: Informáciu  o dištančnom vzdelávaní a Správu o činnosti 

Rady školy pri ZUŠ LS v Prievidzi za rok 2020. 

Rada školy požiadala predsedníčku RŠ prerokovať so zriaďovateľom možnosť ponuky 

koncertu za odplatu s manažmentom firmy Brose s cieľom získať finančné prostriedky na nákup 

potrebných hudobných nástrojov, resp. nástroja ( cimbal). tento zámer nebol naplnený, nakoľko  

pri 5. výročí  firmy BROSE sa nekonali podujatia z dôvodu pandémie COVID. Ďalej RŠ  

požiada riaditeľa ZUŠ LS o preverenie možnosti vypracovania architektonickej štúdie átria pri 

pavilóne „A“ a o prerokovanie možností získania finančných prostriedkov s Mgr. Ivanom 



Bencom- vedúcim referátu pre projekty a investície. Štátne orgány však vhgodnú výzvu na 

podávanie projektov v roku 2021 nevyhlásili. 

Rada školy dňa 21.06.2021 vyjadrila poďakovanie celému kolektívu – pedagogickým 

i nepedagogickým zamestnancom ZUŠ LS za ich prístup k plneniu pracovných povinností 

a výchovno – vzdelávacieho procesu počas obdobia dištančného vyučovania. 

Pedagógovia dokázali aj v zložitých podmienkach udržať úroveň vyučovacieho procesu.  

 

Program 2. zasadnutia RŠ ZUŠ LS konaného 13.10.2021 bol venovaný : 

1. Kontrole plnenia uznesení RŠ 

2. Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej 

umeleckej školy Ladislava Stančeka v Prievidzi za školský rok 2020/2021 

3. Stavu žiakov nahlásených do EDUZBERu pre MŠVVaŠ SR na škol. rok 2021/2022 na 

účely normatívneho financovania 

4. Analýze požiadaviek ZUŠ L. Stančeka k návrhu rozpočtu mesta na rok 2022 – 23 - 24 

5. Informácii o príprave podujatí v I. polroku šk. roka 2021/22 

  

Vyhodnotenie uznesení Rady školy pri ZUŠ LS v Prievidzi za roky 2015, 2016, 2017, 

2018, 2019 – ku dňu 13. októbru 2021 obsahoval podstae tie isté nesplnené uznesenia 

v sledovaní, ako v prípade zasadnutia zo dňa 21. júna 2021.. 

 

Riaditeľ školy po oboznámení členov RŠ s obsahom Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej školy Ladislava Stančeka v Prievidzi za 

školský rok 2020/2021  informoval RŠ o počte žiakov nahlásených do EDUZBER-u. 

Nahlásených bolo celkovo 852 žiakov.   

Informoval aj o tom, že  AZUŠ SR dávala požiadavka na ministerstvo, aby sa dotovali 2 

hlavné predmety v individuálnom štúdiu. 

Mgr. Révayová informovala, že normatív na žiaka a ani financovanie ZUŠ sa zatiaľ 

nemenilo, ostalo rovnaké ( ZUŠ sú financované prídelom z podielových daní ). 

Riaditeľ ZUŠ informoval, že škola odovzdala na mesto jednotlivé požiadavky do rozpočtu 

( mzdové podklady, plán údržby a investícii a plán aktivít ). Z kapitálových požiadaviek tam 

dominovala  oprava strechy a nákup organu.   

K bodu č.6 

Riaditeľ informoval RŠ o podujatiach, ktoré boli  plánované, ale upozornil, že ich  konanie 

závisí od epidemiologickej situácie. 

Riaditeľ ZUŠ informoval RŠ aj  o pláne otvoriť multimediálny odbor v budúcom školskom 

roku.  

  

Rada školy ZUŠ LS prijala dňa 13.10.2021 uznesenia v ktorých konštatovala:  

že bola rokovania a uznášania schopná, nakoľko sa na jej rokovaní zúčastnilo 

11 členov z 11 riadnych členov 

 

 Rada školy zobrala na vedomie  informáciu o plnení uznesení RŠ k 16.10.2021, stavy žiakov 

nahlásených do EDUZBERu pre MŠVVaŠ SR na škol. rok 2021/2022 na 

účely normatívneho financovania a informáciu o požiadavkách ZUŠ L. Stančeka k návrhu 

rozpočtu mesta na rok 2022–23-24. RŠ ZUŠ LS . RŠ na 2. zasadnutí prerokovala Správu o 

výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej umeleckej školy 

Ladislava Stančeka v Prievidzi za školský rok 2020/2021, ktorú má zriaďovateľ posielať 

každoročne na príslušné riadiace orgány v oblasti školstva.    

  



Rada školy ZUŠ Ladislava Stančeka aj v roku 2021 splnila svoje poslanie napriek 

problémom, spojeným s možnosťami prezenčného rokovania z dôvodu pretrvávajúcej 

pandémie. Jej členovia konštatovali, že činnosť školy je napriek materiálnym i finančným 

problémom na požadovanej úrovni, preukazuje rozvoj v kvalite i rozširovaní súborov.    

 

Účasť členov RŠ ZUŠ LS na rokovaniach v roku 2021       1.        2.        SPOLU v %      

 

Helena Dadíková                                                                      x         x          100% účasť 

Ing. Monika Budd                                                                    x         x          100% účasť 

Katarína Čičmancová                                                              0         x            50% účasť 

Branislav Daubner                                                                   x         x          100% účasť 

Ing. Monika Fialková                                                              x          x          100% účasť  

Mgr. Peter Krško                                                                     x          x          100% účasť 

Ing. Jana Mihálová                                                                  x          x          100% účasť 

Juraj Polák                                                                               0          x            50 % účasť  

Ing. Beata Révayová                                                                x          x          100% účasť     

Mgr. Lucia Vrtelová                                                                x          x          100% účasť 

Ing. Roman Veselý                                                                   x          x          100% účasť 

  

  

 

 

 

 

 

                                                                                                     Helena Dadíková 

                                                                                                     predsedníčka RŠ 

 

  

Spracovala : H. Dadíková, jún 2022 


